
 
Bromma stadsdelsnämnd Protokoll nr 7/2020

2020-08-27

§ 10
Remissvar Motion om att göra det lättare att återvinna – 
öka öppethållandet på återvinningscentralerna 
KS 2020/390
BRO 2020/120

Beslut 
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
till kommunstyrelsen som svar på motionen.

Sammanfattning av ärendet 
Emilia Bjurgren och Ulf Walther (båda S) har i en motion som 
skickats på remiss till bland annat Bromma stadsdelsnämnd, lagt 
fram förslag på att Stockholms stad ska utarbeta en strategi för att 
öka återvinningsgraden i kommunen. Strategin behöver enligt 
motionärerna även innehålla konkreta förslag som underlättar 
återvinning och återbruk.

Beslutgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.
 
 
 

Handlingar i ärendet
 BRO 2020/120-2 (Godkänd - R 1) Svar på motion om att 

göra det lättare att återvinna
 BRO 2020/120-1.1 Motion om att göra det lättare att 

återvinna - öka öppethållandet på återvinningscentralerna
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